
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Skoleleders kontor 

Mødedato: 29-10-2024 kl. 16.30-18.30 

 

1. Opfølgning på sidste møde 

2. Orientering om budget 2025-2028 

3. Henvendelse vedr. trafikanalyse  

4. Høring: Analyse af skolens bygnings- og udviklingsplan  
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-

afgoerelser/analyse-af-sko-lernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/  

5. Forældrehenvendelse v/Mette Vammen Fleron 

6. Orientering fra: Skolen, SFO, Elevrådet, Skolerådet 

7. Punkter til næste møde 

8. Eventuelt 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested:  Blicherskolen 

Mødedato: 29-10-2024  Næste mødedato: 28-01-2025 

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: 

Mette Vammen Feron (formand) 

Steffen Kjøge Christensen 

Søren Frost Staal 

Thomas August Kühl-Rasmussen 

Benita-Louis Normann Christensen 

Birgitte Elleskov Møller Nielsen 

Tatjana Bianca Breitenstein Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Morten Edelgaard Sønderholm 

Lars Scheel Andersen 

Elevrådsrepræsentant: 

Kasper Smed Rasmussen, 7A 

Isabella Kathrine Gravgaard Sørensen, 9A 

Ledelsesrepræsentanter: 

Skoleleder Grethe Mortensen 

Viceskoleleder Tina Herping 



 

Afbud: Mette, Thomas, Tatjana og Morten 

 

1. - 

2. Det er ikke helt konkret endnu. Man vil faktisk tilføre penge til almenskolen, 

fordi flere børn skal rummes i almenskolen. Juniormesterlære indføres så 

elever i 8.-9. klasse kan få to dages praktik om ugen. Det bliver der også 

tilført penge til. Inden jul skal der ligge en aftale omkring 

specialundervisningsområdet. Forslaget skal behandles politisk igen. 

3. Der har været lavet en trafikanalyse i 22/23. Forældre har nævnt følgende 

problematikker: Høj hastighed, parkerede biler, krydsende børn, manglende 

parkeringspladser. 

Skolen inviteres til et møde med kommunen omkring færdsel. Det kunne 

være med deltagelse af en fra bestyrelsen + færdselskontaktlærer.  

Der er mange parkeringspladser ved hallen, som kunne bruges. Søren vil 

gerne deltage fra skolebestyrelsen sammen med Claus Bendsen. Hvis Søren 

er forhindret, vil Benita træde til. 

4. Midlerne samles på få skoler. Forslaget er nu i høring. Vi afgiver ikke et 

høringssvar. 

5. - 

6. Vi har sagt farvel til tre lærere med til sammen over 100 års ansættelse på   

Blicherskolen. Vi har desuden sagt farvel til en pædagog. I SFO er man i gang 

med at forberede et talentshow. Nyt fra elevrådet: RFE – Kasper 7.a og 

Gustav 7.b deltager fra BLI og der er 8 møder om året. Malthe fra 7.a er 

blevet UMR (undervisningsmiljørepræsentant) Elevrådet har snakket om 

skolefesten. Klasserne skal finde et tema for festen. Planlægning starter i 

næste uge, når temaet ligger fast. 

7. Det udsatte punkt 5 

8. Ret navnene på hjemmesiden på eleverne + hvem der er næstformand 

 

 

 

 

 

 


